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Q Gaan we in de toekomst de

gebruiken

IC capaciteit nog10 2a

10 2a

• Dat is nu niet nodig want het aantal Covid patienten daalt en

de Nederlandse ziekenhuizen kunnen het nu zelf aan

• De kans bestaat dat in de toekomst het aantal Covid

patienten weer gaat toenemen

• Daarvoor wil ik eerst de beschikbare IC capaciteit in

Nederland structureel verhogen van 1150 naar circa 1700

IC bedden

• Daarover ben ik nu in gesprek met de zorgpartijen Dit is

natuurlijk niet zomaar gerealiseerd en we moeten dat

zorgvuldig bekijken en de draagkracht van verpleegkundigen

en artsen zeer serieus nemen

• Daarbovenop maak ik een plan voor flexibel op te schalen IC

capaciteit tot circa 3000 bedden In dit plan zal ook een

beroep gedaan worden op IC capaciteit 10 2a

1Q 2a


